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PhDr. Čižmár: 

Osobne som privítal, keďže som rozprával s pracovníkmi, ktorí realizujú rekonštrukčné práce 

na pošte, že bude zriadený aj bezbariérový vstup do hlavnej budovy pošty. Nedá mi opýtať sa, 

či náhodou mesto nevyvinulo aktivitu v rokovaní so slovenskou poštou a či nebude možné 

v blízkej budúcnosti zriadiť priestory na vydávanie sociálnych dávok niekde v južnej časti 

mesta, resp. bližšie k Ulici I. Krasku. Mnohí obyvatelia, ktorí putujú cez celé mesto za 

sociálnymi dávkami na poštu spôsobia ten neporiadok, ktoré následne aktivačnými prácami 

upratujú zvyšnú časť. 
 

 

Ing. Kolesár: 

Konali sme kroky, tieto návrhy, ktoré ste predniesli pán poslanec nie sú nové, zatiaľ však 

pošta tvrdošijne zotrvávala na tom, že dávky je možné vyplácať len na pošte a nebol veľmi 

záujem presúvať to niekam inam. My sme tiež zato, aby sa zriadila hoci aj pobočka pošty ak 

to musí byť len územie alebo objekt nazvaný poštou. Takýto krok vyžaduje určité investície, 

takže verím, že v blízkej budúcnosti bude možné vynaložiť kapitálový výdavok 

z očakávaných kapitálových príjmov. Budeme sa týmto určite zaoberať, máme to v pláne. 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 26. 9. 2012 
 

 

 

 

 

 

 

 

 


